

Protokoll

Ledermøte 2024

Del 1: 30. november 2024

Del 2: 30. januar 2025

Innhold

Del 1	4
Spørsmål rundt innkallingen.....	4
LEM24 1) Budsjett.....	5
Del 2	7
Åpning av ledermøtet.....	7
Gjennomgang av møtereglement.....	7
Opprop av stemmeberettigede	7
LEM24 2) Handlingsplan	8
Endringsforslag 1.....	8
Endringsforslag 2.....	9
Endringsforslag 3.....	9
Endringsforslag 4.....	10
Endringsforslag 5.....	11
Endringsforslag 6.....	12
Endringsforslag 7	13
Endringsforslag 8.....	13
Endringsforslag 9 vs. 10.....	14
Endringsforslag 11.....	15
Endringsforslag 12	16
Endringsforslag 13.....	17
Endringsforslag 14.....	18
Endringsforslag 15.....	18
Endringsforslag 16.....	19
Endringsforslag 17	19
Endringsforslag 18.....	20
Endringsforslag 19.....	20
Endringsforslag 20.....	21
Endringsforslag 21.....	22
Endringsforslag 22	22
Endringsforslag 23.....	23
Endringsforslag 24.....	23
Endringsforslag 25.....	23
Endringsforslag 26.....	25
Endringsforslag 27	25
Endringsforslag 28.....	26

Endringsforslag 29	26
Endringsforslag 30	27
Endringsforslag 31	27
Endringsforslag 32	28
Endringsforslag 33	28
Endringsforslag 34	28
Endringsforslag 35	29
Endringsforslag 36	30
Endringsforslag 37	30
Endringsforslag 38	31
Endringsforslag 39	32
Endringsforslag 40	32
Endringsforslag 41	33
Endringsforslag 42	34
Handlingsplanen i sin helhet	34
Avslutning v/ Sentralstyreleder Ruth Gravdal	35

Del 1

Dato:	30. november 2024	Møteleder:	Ruth Gravdal
Tid:	17:00-19:30	Referent:	Marthe Stenvaag og Emma Bodman
Sted:	Teams	Møtetype:	Ledermøte

Kommentar:

Fra sentralstyret:

Ruth Gravdal, Sondre Bogen-Straume, Sonja Lillevik, Shahram Ariafar, Carine Strømmen Waal, Titti Aarnes, Torhild Jåvold

Fra erfaringsråd for voksne:

Andre Berg-Sørli, Lene Bjørdal, Olav Helland, Truls Simon Slåttvik Halbakken, Thomas Johann Riise

Fra sekretariatet:

Elin Maria Lilloe-Wall, Emma Bodman, Marthe Stenvaag, Ellen Støa

Representerte lokallag:

Akershus, Buskerud, Telemark, Vestfold, Vest-Agder, Sogn & Fjordane, Hordaland, Rogaland, Oppland, Finnmark, Hedmark, Troms, Nord-Trøndelag, Nordland, Sør-Trøndelag og Østfold.

Forfall:

Oslo, Aust-Agder og Møre og Romsdal

Spørsmål rundt innkallingen

- **Mari Degvold fra Oppland:** Innkallingen ble sendt 14. november, men informasjon om endret klokkeslett sto helt til slutt i e-posten og var ikke tydelig nok.
- **Kent-Åge Solem fra Sør-Trøndelag:** Skal ikke innkallingen godkjennes først?
- **Sondre Bogen-Straume fra sentralstyret:** Vedtektene krever ikke at vi godkjenner innkallingen, men vi kan gjøre det om ønskelig.
- **Kent-Åge Solem fra Sør-Trøndelag:** Intensjonen til sentralstyret er vel å få vedtatt sitt forslag til handlingsplan?
- **Ruth Gravdal fra sentralstyret:** Det er de opprinnelige saksdokumentene som ligger til grunn. Forslag til endringsforslag ble sendt ut for å informere tidligst mulig. Ledermøtet avgjør hvilke endringsforslag som vedtas.
- **Helene Kværnø fra Telemark:** Kontrollkomiteen er varslet fordi sakspapirene ble sendt ut kun seks dager før møtet. En vesentlig feil oppsto, da det feilaktig sto at dokumentene var vedtatt.
- **Ruth Gravdal fra sentralstyret og Sondre Bogen-Straume fra sentralstyret:** Vi tar dette med oss. Dokumentene som ble sendt ut seks dager før var sentralstyrets endringsforslag. Sakspapirene ble sendt ut innen fristen.
- **Anne-Trine Skjulhaug fra kontrollkomiteen:** Kontrollkomiteen har vurdert saken og ser ingen problemer med at møtet gjennomføres, så lenge de opprinnelige sakspapirene ligger til grunn.
- **Evelyn Rødli fra Sør-Trøndelag:** Skal vi forholde oss til de opprinnelige sakspapirene?

- **Ruth Gravdal fra sentralstyret:** Ja, og vi tar senere opp alle endringsforslagene fra sentralstyret og lokallagene.

LEM24 1) Budsjet

Sekretariatsleder Elin Maria Liloe-Wall presenterte budsjetterte inntekter.

Kommentarer og spørsmål

Svein Arne Sundfær fra Nord-Trøndelag:

Har sentralledet søkt til Miljødirektoratet? Lokallaget vårt fikk beskjed om å søke via sentralledet.

Emma Bodman fra sekretariatet:

Dette skal være en ordning lokallagene kan søke på selv. Vi ser nærmere på det.

Evelyn Rødli fra Sør-Trøndelag:

Sentralledet kan også søke Helsedirektoratet om midler til lokallagene.

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Budsjettet varierer med 1 million kroner. Hva skyldes dette?

Elin Maria Liloe-Wall fra sekretariatet:

Endringene skyldes jubileumskonferansen. Vi forventer flere betalende deltakere og planlegger å søke kommersiell støtte.

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

400 000 kroner i kommersiell støtte er en stor økning fra 2024. Hvordan skal dette realiseres?

Elin Maria Liloe-Wall fra sekretariatet:

Vi har hatt et stort innsalg i 2024. Takeda har for eksempel støttet medlemssamlingen og autismekunnskap.no, og vi håper de vil bidra til jubileumskonferansen.

Debatt om Arendalsuka

Flere deltakere diskuterte om Arendalsuka skulle beholdes i budsjettet

Svein Arne Sundfær fra Nord-Trøndelag:

Foreslår å kutte Arendalsuka for å omfordele midler til lokallagene.

Helene Kværnø fra Telemark:

Arendalsuka er en viktig arena for kunnskapsformidling.

Madeleine Mari Borck Bjørnes fra Østfold:

Hva driver kostnadene opp?

Elin Maria Liloe-Wall fra sekretariatet:

Stand, leie av telt, honorarer og reiseutgifter.

Truls Simon Slåttvik Halbakken fra Erfaringsrådet for voksne:

Det er viktig å delta under Arendalsuka, spesielt i valgår.

Shahram Ariafar fra sentralstyret:

Vi kan effektivisere kostnadene ved å rullere hvem som deltar.

Autisme i dag

Gunn Sande fra Sogn og Fjordane:

Hva er kostnadene knyttet til Autisme i dag? Budsjettet øker fra 450 000 til 600 000 kr.

Elin Maria Lilloe-Wall fra sekretariatet:

Økte utgifter til design, trykking og distribusjon. Mange medlemmer foretrekker papirformat.

Debatt om godtgjørelse og lokallagsstøtte

Svein Arne Sundfær fra Nord-Trøndelag:

Lokallagene får ikke tilbake hele veksten av medlemskontingenten.

Det ble spurt om følgende:

Kan vi kutte i sentralstyrets godtgjørelse og øke lokallagsstøtten?

Det ble spurt om følgende:

Hvordan planlegger dere å opprettholde aktiviteten til forrige sentralstyret, nå som det ikke lenger er frikjøpt leder? Skal dere kutte i lobbyvirksomhet?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Sentralstyrets godtgjøring vil bli kuttet ned på ettersom leder ikke lenger er frikjøpt. Lokallagsstøtten vil også øke uavhengig av godtgjørelsen til sentralstyret. Vi har ingen planer om å kutte i lobbyvirksomheten, dette styret har bare en litt annen tilnærming. Vi ønsker å fordele representasjonsoppgaver mer utover hele styret.

Elin Maria Lilloe-Wall fra sekretariatet:

Viser oversikt over prosentøkning i lokallagsstøtte og sekretariatets kostnader de siste årene. Prosentvis har lokallagsstøtten totalt sett økt i takt med økte inntekter. Både opphold og reise for flere deltagere på skoleringer og samlinger er dekket fra sentralt. Sekretariatets kostnader har gradvis gått ned prosentuell.

Vedtak

Endringsforslag 1: Vedtatt mot 3 stemmer.

Endringsforslag 2: Vedtatt mot 2 stemmer.

Endringsforslag 1: Vedtatt mot 1 stemme.

Endringsforslag 2: Vedtatt mot 1 stemme

Endringsforslag 3: Vedtatt mot 1 stemme.

Endringsforslag 4: Vedtatt mot 2 stemmer.

Budsjettet i sin helhet: Vedtatt mot 2 stemmer.

Handlingsplanen utsettes til januar, møteinnkalling vil bli sendt ut før jul.

Del 2

Dato:	30. januar 2024	Møteleder:	Gunn Sande, Andreas Hole, bisitter
Tid:	18:00-21:00	Referent:	Alfred Mestad Rønnestad
Sted:	Teams	Møtetype:	Ledermøte
Kommentar:	Fortsettelse av ledermøtet fra desember 2024.		

Fra sentralstyret:

Ruth Gravdal, Sondre Bogen-Straume, Sonja Lillevik, Carine Strømmen Waal, Titti Aarnes, Torhild Jåvold

Fra erfaringsråd for voksne:

Andre Berg-Sørli, Lene Bjørdal, Olav Helland, Truls Simon Slåttvik Halbakken, Thomas Johann Riise

Fra sekretariatet:

Elin Maria Lilloe-Wall, Marthe Stenvaag, Alfred Mestad Rønnestad

Representerte lokallag:

Akershus, Aust-Agder, Hedmark, Hordaland, Møre og Romsdal, Nord-Trøndelag, Nordland, Oppland, Oslo, Rogaland, Sogn og Fjordane, Sør-Trøndelag, Telemark, Troms, Vest-Agder, Vestfold, Østfold

Forfall:

Buskerud, Finnmark

Åpning av ledermøtet

Styreleder Ruth Gravdal ønsket velkommen til ledermøtet i Autismeforeningen i Norge og introduserte deltakerne. Hun understreket viktigheten av gode og saklige diskusjoner, spesielt med mange endringsforslag til behandling. For å sikre effektivitet, oppfordres det til korte og konsise innlegg.

Velkommen til Gunn Sande, som møteleder sammen med bisitter Andreas Hole.

Gunn Sande: Det er kun innsendte forslag til handlingsplanen som vil bli diskutert og votert over, med sentralstyrets innstilling som grunnlag for avstemningene. Avstemningene blir gjennomført via Jotform.

Gjennomgang av møtereglement

Møtereglementet ble vist og gjennomgått.

Opprop av stemmeberettigede

Følgende representanter bekreftet stemmerett:

- **Akershus:** Kirsten Bergundhaugen
- **Aust-Agder:** Kurt Holm Pedersen

- **Hedmark:** Marit Heide
- **Hordaland:** Anette Søreide
- **Vestfold:** Lillian Gotteberg
- **Møre og Romsdal:** Ina Sletnes
- **Nord-Trøndelag:** Svein Arne Sundfær
- **Nordland:** Tove Mette Mæland
- **Oppland:** Mari Degvold
- **Oslo:** Karine Blomen Kopperud
- **Rogaland:** Karin Vedø
- **Sogn og Fjordane:** Bente Liabø Thorsen
- **Sør-Trøndelag:** Evelyn Rødli
- **Telemark:** Helene Kværnø
- **Troms:** Silje Westhrin
- **Vest-Agder:** Anne Cæcilie Ofstad (fra endringsforslag 9/10)
- **Østfold:** Marlene Martin
- **Erfaringsrådet for voksne:** Olav Helland
- **Sentralstyret:** Ruth Gravdal

Totalt 19 stemmeberettigede

LEM24 2) Handlingsplan

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Jeg håper at sentralstyret får fullmakt til å gjøre redaksjonelle justeringer i handlingsplanen, særlig når det gjelder kapitteinndelingen. Per nå inneholder kapittelet 'Produkt' både punkter som omhandler intern organisering og de som gjelder tilbud til medlemmene. For å skape en tydeligere struktur bør disse skilles bedre. I tillegg foreslås en språkvask for å sikre god setningsflyt og presis formulering.

Endringsforslag 1

Fra sentralstyret

Tilleggsforslag på linje 6:

Autismeforeningen i Norge skal være en åpen og transparent organisasjon med stor takhøyde. I planperioden skal det jobbes aktivt med å videreutvikle organisasjonsdemokratiet, og styrke våre tillitsvalgte i deres viktige arbeid.

Avstemming:

18 stemmeberettigede til stede

For: 15

Mot: 0

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 2

Fra Østfold lokallag

Avsnitt på linje 14-17.

Endre fra:

Våre første to overordnede interessepolitiske saker vil bli å synliggjøre NOU 2020:1 Tjenester til personer med Autismespekterforstyrrelse og Tourettes syndrom og samarbeide med andre interesseorganisasjoner slik at CRPD (FN konvensjonen om rettighetene til mennesker med nedsatt funksjonsevne) innarbeides i norsk menneskerettighetslov.

Til:

Våre første to overordnede interessepolitiske saker vil bli å jobbe for likt og likeverdig tjenestetilbud til alle som trenger det, uavhengig av bosted og hvilken autismespekterdiagnose man har, og samarbeide med andre interesseorganisasjoner slik at CRPD (FN konvensjonen om rettighetene til mennesker med nedsatt funksjonsevne) innarbeides i norsk menneskerettighetslov.

Innlegg:

Malene Martin fra Østfold:

Vi vil påpeke at ved å vedta dette så fjerner man ikke synlighet fra handlingsplanen, men vi mener det er viktig at vi ruller litt på tiltak. Dette er kjempeviktig og er et stort og åpent punkt. Dette er et sentralt og omfattende tema foreningen bør ta eierskap til.

Avstemming:

18 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 0

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 3

Fra Sentralstyret

Avsnitt på linje 14-17.

Endre fra:

Våre første to overordnede interessepolitiske saker vil bli å synliggjøre NOU 2020:1 Tjenester til personer med Autismespekterforstyrrelse og Tourettes syndrom og samarbeide med andre interesseorganisasjoner slik at CRPD (FN konvensjonen om rettighetene til mennesker med nedsatt funksjonsevne) innarbeides i norsk menneskerettighetslov.

Til:

Våre første to overordnede interessepolitiske saker vil bli å samarbeide med andre interesseorganisasjoner slik at CRPD (FN konvensjonen om rettighetene til mennesker med nedsatt funksjonsevne) innarbeides i norsk menneskerettighetslov, og synliggjøre fremme NOU 2020:1 Tjenester til personer med Autismespekterforstyrrelse og Tourettes syndrom.

Vedtak

Forslaget er trukket av sentralstyret, ingen vedtak.

Endringsforslag 4

Fra Østfold lokallag
Under overskrift "Målgrupper"

Tilleggsforslag på linje 21:

Endre fra:

- Øke andelen betalende medlemmer innen eksisterende målgrupper

Til:

- Øke andelen betalende medlemmer innen eksisterende målgrupper, spesielt autistiske voksne

Innlegg:

Malene Martin fra Østfold:

Vi foreslår å øke andelen autistiske voksne i organisasjonen. Handlingsplanen setter fokus på ulike målgrupper, men vi har vært for dårlige til å rekruttere voksne med autisme. Selv om vi prøver å nå denne gruppen, blir vi fortsatt sett på som en foreldreorganisasjon, noe som kan gjøre det vanskelig å tiltrekke seg voksne medlemmer med autisme. Mange lokallag opplever at det er vanskelig å rekruttere dem, fordi vi blir sett på som en foreldreorganisasjon. Foreningen må være inkluderende for alle målgrupper.

Helene Kværnø fra Telemark:

Jeg lurer på hvor mange betalende medlemmer vi hadde per 31.12.2024 og hva som menes med "økende antall voksne med autisme". Jeg mener at målet bør være å øke medlemsmassen generelt, ikke kun en spesifikk gruppe.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Takk for et godt innlegg, Marlene, jeg er enig i mye av det du sier. Samtidig ønsker jeg ikke at vi setter spesifikke kriterier for medlemsmassen. Per. 31.12.2024 hadde vi 12 300 medlemmer.

Annette Søreide fra Hordaland:

Jeg tenker at en handlingsplan for 2025 kan ha et hovedfokus på bestemte områder. I år kan vi rette oppmerksomheten mot å øke andelen voksne medlemmer, mens vi i senere år kan prioritere

andre grupper. For meg handler handlingsplanen om hva vi jobber med, og det er naturlig at fokuset varierer fra år til år.

Marit Heide fra Hedmark:

Hvis vi ønsker å øke antall medlemmer i målgruppen og rekruttere flere, mener jeg at vi heller bør ha et sterkere fokus på husstandsmedlemskap. Jeg synes det blir feil å ha et spesifikt fokus på voksne medlemmer.

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Vi har ingen indikator på hvem av våre medlemmer som har en diagnose og hvem som ikke har det. Derfor mener jeg at vi heller bør fokusere på å beholde unge medlemmer i organisasjonen også når de blir voksne.

Møteleder Gunn Sande:

Her stemmer du for om du ønsker å inkludere tilleggsforslaget fra Østfold, og mot om du ikke ønsker det.

Avstemming:

18 stemmeberettigede til stede

For: 3

Mot: 13

Blank: 2

Vedtak

Ledermøtet vedtar ikke endringsforslaget

Endringsforslag 5

Fra sentralstyret

Under overskrift "målgrupper":

Nytt kulepunkt:

- Øke antallet bedriftsmedlemmer

Innlegg:**Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:**

Har bedriftsmedlemmer stemmerett, hva er poenget med å skulle jobbe for bedriftsmedlemmer?

Sondre Bogen-Straume fra sentralstyret:

Bedriftsmedlem er en ny medlemskategori, da er det viktig å ha de som fokus i starten. De har ikke stemmerett.

Avstemming:

18 stemmeberettigede til stede

For: 14

Mot: 4

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 6

Fra sentralstyret

Under Overskrift "målgrupper":

Nytt kulepunkt:

- Øke antallet likepersoner, og utvikle en god oversikt over den enkelte likepersons kompetanseområder

Innlegg:

Helene Kværnø fra Telemark:

Å øke antallet likepersoner er greit nok, men hva betyr man med å ha oversikt over kompetansen til likepersoner? Likepersoner er ikke fagfolk og skal kun være likeperson.

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Jeg støtter behovet for en oversikt over kompetanseområder. Noen har erfaring med barneautisme eller Asperger, mens andre har spesialkompetanse som kan være nyttig for dem som tar kontakt. Det gjør det lettere å henvise videre og sikrer at man ikke får spørsmål man ikke kan svare på.

Helene Kværnø fra Telemark:

Hvis vi begynner å snakke om helsepersonelloven i sammenheng med likepersoner, mener jeg vi bryter med våre egne vedtekter.

Evelyn Rødli fra Sør-Trøndelag:

Hvem skal ha denne oversikten? Skal den være åpen for alle, eller kun til internt bruk?

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Jeg vil kommentere det Telemark sa. Jeg har jobbet innenfor flere fagfelt, men jeg skal være likeperson uten å snakke for mye om fagfeltet. Samtidig kan det være nyttig å ha noe kunnskap/erfaring om det de spør om.

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Vi har likepersoner som spesifikt kan snakke om barneskolealder.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Sentralstyret mottar mange henvendelser, for eksempel om brukermedvirkning og media. Da er det nyttig å vite hvilke likepersoner vi kan kontakte. Målet er at lokallagenes kompetanse skal brukes bedre. Oversikten skal primært være for lokallagene, slik at sentralledet kan spørre lokallagene om enkeltpersoner som kan stille opp basert på kompetanse.

Avstemming:

18 stemmeberettigede til stede

For: 14
Mot: 4
Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 7

Fra Sentralstyret
Under Overskrift "Produkt":

Tilleggsforslag på linje 28:

Endre fra:

- Videreutvikle informasjonsmateriell på flere språk

Til:

- Videreutvikle informasjonsmateriell på flere språk, inkludert deler av hjemmesiden

Avstemming:

18 stemmeberettigede til stede

For: 16

Mot: 2

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 8

Fra Sentralstyret
Under Overskrift "produkt":

Fjerne kulepunkt på linje 34:

- Ha representasjon i Pride og oppfordre til deltakelse lokalt i hele landet.

Innlegg:

Olav Helland fra Erfaringsrådet for voksne:

Dette er en politisk avgjørelse. Jeg ønsker en forklaring på hvorfor vi skal fjerne dette.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Vi diskuterte å inkludere dette i årshjulet i stedet for i handlingsplanen. Jeg mener vi ikke trenger å binde oss til dette i en handlingsplan, men vi kan likevel delta i sosiale medier og oppfordre lokallag til å engasjere seg.

Marit Heide fra Hedmark:

Jeg synes det er greit å fjerne dette fra handlingsplanen. Jeg har flere venner som er homofile, men jeg ser en forskjell mellom å støtte Pride og å støtte homofiles rettigheter. Jeg føler meg ikke komfortabel med å gå i Pride.

Avstemming:

18 stemmeberettigede til stede

For: 11

Mot: 3

Blank: 4

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 9 vs. 10

Fra Sentralstyret

Under Overskrift "produkt":

Endringsforslag på linje 38-39:

Endre fra:

- Gjennomføre tillitsvalgtopplæring (både fysisk og digitalt).
- Gjennomføre likeperson opplæring.

Til:

- Gjennomføre likepersons- og tillitsvalgtopplæring (både fysisk og digitalt)

Fra Østfold lokallag

Under overskrift "Produkt"

Endringsforslag på linje 38-39:

Endre fra:

- Gjennomføre tillitsvalgtopplæring (både fysisk og digitalt).
- Gjennomføre likeperson opplæring

Til:

- Gjennomføre likepersons- og tillitsvalgtopplæring digitalt.
- Gjennomføre fysisk tillitsvalgtksamling med fokus på dialog, samarbeid, diskusjon, erfaringsutveksling, interessepolitikk og organisasjonsutvikling

Innlegg:

Malene Martin fra Østfold:

Vi har foreslått forslag 10 fordi tillitsvalgtksamlinger krever mye penger og frivillighetsressurser. Vi ønsker å prioritere at de fysiske samlingene kun gjelder aktiviteter som virkelig må være fysiske. Mange arrangementer, som for eksempel foredrag, kunne like gjerne vært digitale.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Vi ønsker at tillitsvalgtopplæring skal skje både fysisk og digitalt. Vi trenger ikke å ramse opp alt som skal gjøres i handlingsplanen, siden mye av dette allerede gjøres.

Sondre Bogen-Straume fra sentralstyret:

Vi ønsker ikke å låse det fast til en ting, som for eksempel bare digitalt. Det viktigste er at de aktivitetene som virkelig bør være fysiske, faktisk gjennomføres fysisk.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For forslag 9 fra sentralstyret: 18

For forslag 10 fra Østfold: 1

Blank: 0

Endringsforslag 10 - Realitetsvotering forslag 9

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 14

Mot: 4

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar sentralstyrets endringsforslag i handlingsplanen

Endringsforslag 11

Fra Sentralstyret

Under overskrift "produkt":

Stryke kulepunkt på linje 41:

- Gjennomføre 60 års jubileum.

Innlegg:

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Vi skal ha jubileum og feire oss selv, men dette er allerede inkludert i årshjulet, invitasjonene er på vei.

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

60-årsjubileet er en stor begivenhet som vil kreve mye ressurser. Vi må planlegge godt og sørge for at alt skjer innenfor gode tidsfrister. Jeg mener vi bør synliggjøre i handlingsplanen at vi fyller 60 år og at dette blir en del av vårt arbeid.

Helene Kværnø fra Telemark:

Jeg er enig med Sogn og Fjordane – dette bør være med i handlingsplanen. Det er satt av 2 millioner i budsjettet, og da må det også inkluderes i planen. Det samme gjelder medlemssamlingen.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 2

Mot: 14

Blank: 2

Vedtak

Ledermøtet vedtar ikke endringsforslag 11

Endringsforslag 12

Fra Østfold lokallag

Under overskrift "Produkt"

Endringsforslag på linje 45:

Endre fra:

- Oppfordre til økt forskning på hele autismespekteret.

Til:

- Jobbe for økt forskning på hele autismespekteret.

Innlegg:

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Jeg mener at "jobbe for" er lettere å forstå. Vi oppfordrer fagmiljøene til å forske, og derfor er "oppfordre" et mer korrekt begrep.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Jeg er enig. Vi har et faglig råd som vi kan jobbe inn mot. Vi bør være proaktive og sette i gang.

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Vi anbefaler å gjennomføre en språkvask. "Oppfordre" er et svakere begrep enn "jobbe for".

Marit Heide fra Hedmark:

Jeg mener at "jobbe for" er et mer aktivt uttrykk enn "oppfordre". Det gir en tydeligere forpliktelse og er bedre ordbruk.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 15

Mot: 4

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 13

Fra Østfold lokallag
Under overskriften “Produkt”:

Nytt kulepunkt

- Markere Autistisk Pride 18. juni

Innlegg:

Malene Martin fra Østfold:

Markere kan bety mye forskjellig og trenger ikke å koste mye – det kan for eksempel være en post i sosiale medier. Vi bør anerkjenne at dette er en merkedag som betyr noe for våre medlemmer. Vi markerer også Verdens autismedag selv om noen er imot dette. Vi må være til stede på flere ulike markeringer for å vise at vi er til for hele spekteret. Vi må prioritere mangfoldet og markere begge dagene.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Takk for gode innspill. Vi står for mangfold og alle skal ses og høres. Pride vekker mange følelser og vi mener dette er en diskusjon vi må ha samlet. Vi føler likevel ikke at dette hører hjemme i en handlingsplan.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede
For sentralstyrets innstilling: 8
For Østfolds forslag: 8
Blank: 3

Spørsmål til avstemmingen:

Truls Simon Slåttvik Halbakken fra erfaringsrådet for voksne:

Er det ikke flertall mot når det er stemmelikhet?

Møteleder Gunn Sande:

Vi stemmer på nytt.

Andre avstemming

19 stemmeberettigede
For sentralstyrets innstilling: 9
For Østfolds forslag: 8
Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar ikke endring i handlingsplan

Endringsforslag 14

Fra Sentralstyret
Under overskrift “produkt”:

Nytt kulepunkt:

- Starte prosessen med å utvikle nettkurs om ASD

Innlegg:

Anette Søreide fra Hordaland:

Jeg har et spørsmål om utviklingen av nettkurs. Fins det allerede eksisterende nettkurs? Hvem skal forvalte dem, og hvordan skal de finansieres? Dette er en omfattende beslutning, og vi kjenner verken kostnaden eller hvem som skal utvikle kurset. Hvem skal ha ansvaret for forvaltningen, og skal alle kunne bruke det? Fins det lignende ressurser fra før? Vi vet at mange benytter seg av andre kurs og kunnskapsressurser fra rehabiliteringstjenester. Har vi undersøkt om det allerede finnes noe vi kan bruke?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Takk for gode innspill. Det er varierende kompetanse rundt omkring, og jeg har sett på lignende organisasjoner som har tilsvarende kurs.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 1

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 15

Fra Sentralstyret
Under overskrift “produkt”:

Nytt kulepunkt:

- I samarbeid med lokallagene
 - videreutvikle vedtekter, organisasjonshåndbok og mandat for å sikre god maktbalanse og styring
 - utvikle et interessepolitisk program

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 1

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 16

Fra Sentralstyret

Under Overskrift “produkt”:

Nytt kulepunkt:

- Utvikle en enkel designhåndbok

Innlegg:

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Designhåndbok er et dårlig ord. Endringsforslag 18 bør komme før 17 når man setter opp protokollen.

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Dette blir for likt endringsforslag 17.

Helene Kværnø fra Telemark:

Hva er en designhåndbok?

Sondre Bogen-Straume fra sentralstyret:

Mange organisasjoner har en avansert designhåndbok, vi ønsker en enkel versjon som gir oversikt over hvordan logo og fonter skal brukes.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 14

Mot: 2

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 17

Fra Sentralstyret

Under Overskrift “produkt”:

Nytt kulepunkt:

- Utvikle enhetlige maler for dokumenter, presentasjoner, bilder for sosiale medier etc. til bruk i hele foreningen

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 16

Mot: 1

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 18

Fra Sentralstyret

Under Overskrift “produkt”:

Nytt kulepunkt:

- Styrke vedtektenes beskyttelse av den grafiske profilen

Innlegg:

Malene Martin fra Østfold:

Jeg lurer på hva det betyr å “styrke vedtektenes beskyttelse”.

Sondre Bogen-Straume fra sentralstyret:

Vedtektene beskytter per nå kun logoen, men vi ønsker at landsmøtet skal ha beslutningsmyndighet over hvordan ting skal se ut.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 18

Mot: 1

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 19

Fra Sentralstyret

Under Overskrift “produkt”:

Nytt kulepunkt:

- Gjennomføre 4 digitale informasjonsutvekslingssamlinger for tillitsvalgte, med faste punkter:
 - Økonomi i foreningen
 - Annen aktuell informasjon og utvikling

Innlegg:

Helene Kværnø fra Telemark:

Jeg lurer på bakgrunnen for forslaget. Hva innebærer det å gjennomføre fire informasjonsutvekslingssamlinger? Det ser ut til å bli svært mange møter, og det vil gjøre det ressurskrevende å være tillitsvalgt.

Lene Bjørdal fra Erfaringsrådet for voksne:

Dette og flere andre forslag har som hensikt å skape en flatere struktur. Betyr alle disse møtene mye mer arbeid for sentralledet og lokallagene? Kan sentralstyret si noe om hvordan lokallagene skal få med seg alt?

Mari Degvold fra Oppland:

Er det budsjettert med å gjøre dette?

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Vi har etterlyst mer informasjon om økonomien på landsmøtet, og det er derfor dette forslaget er fremmet.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Hensikten er å gi mer innsikt og informasjon til lokallagene. Målet er å skape arenaer for utveksling av informasjon og erfaringer. Det skal være lavterskel.

Lene Bjørdal fra Erfaringsrådet for voksne:

Jeg fikk ikke svar på spørsmålet mitt. Jeg fikk heller ikke svar på de andre punktene. Hvordan skal lokallagene rekke alt?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Dette skal være et lavterskeltilbud og gi flere arenaer for lokallagene. Det er frivillig å delta.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 14

Mot: 4

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 20

Fra Sentralstyret

Flytte punkt fra “Produkt” (linje 36-37) til “Lokallag”

- Legge til rette for opplæring/erfaringsutveksling for lokallag for å arrangere lokale treff.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 15
Mot: 1
Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 21

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Lokallag":

Tilleggsforslag på linje 50:

- Fortsette med, og videreutvikle nyhetsbrevene til lokallagene

Innlegg:

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Jeg opplever at nyhetsbrevene inneholder frister, men hvis det er viktige frister, mener jeg de også bør sendes i separate e-poster til lokallagene.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede
For: 15
Mot: 1
Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 22

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Lokallag":

Tilleggsforslag på linje 55:

- Fortsette med, og videreutvikle digitale møter mellom lokallagene og sentralstyret

Innlegg:

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Jeg tenker dette henger sammen med det vi vedtok om samlinger.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 16

Mot: 2

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 23

Fra Østfold lokallag

Under overskrift "Lokallag"

Endringsforslag på linje 58:

Endre fra:

- Legge til rette for kunnskapsdeling mellom lokallagene

Til:

- Legge til rette for samarbeid, kunnskapsdeling og dialog mellom alle organisasjonsledd

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 0

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 24

Fra sentralstyret

Under overskrift "Lokallag":

Endringsforslag på linje 58:

- Legge til rette for kunnskapsdeling mellom alle organisasjonsledd

Vedtak

Forslaget er trukket

Endringsforslag 25

Fra Rogaland lokallag

Under overskriften "Lokallag":

Nytt kulepunkt:

- Sørge for tilstrekkelig ansvarsforsikring for styremedlemmer i lokallagene

Innlegg:

Karin Vedø fra Rogaland:

Det er viktig at vi som bruker fritiden vår på foreningen, har styreforsikring. Vi ser hva sentralstyret skriver, men det er ikke sammenheng mellom dette og det sekretariatet sier. Er det bare Rogaland som ikke har forsikring?

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Hvis man skal ha forsikring, må det tas opp på lokallagets årsmøte. Hvert lokallag må finne ut hvor mye det koster og legge det frem på sitt årsmøte.

Helene Kværnø fra Telemark:

Jeg tenker at ansvarsforsikring er viktig, og jeg mener Rogaland bør ha dette. Budsjettet kan justeres hvis man er villig til det. Hvis det Kirsten sier stemmer, må hvert lokallag selv hente inn pris.

Evelyn Rødli fra Sør-Trøndelag:

Jeg sendte en forespørsel til sentralledet for et halvt år siden, men har ikke fått noe tilbud. Hva er status på dette?

Marit Heide fra Hedmark:

I Hedmark har vi forsikring, men jeg visste ikke at dette var en personlig ordning. Jeg snakket med Elin Lilloe-Wall, og det skal ha kommet et tilbud, men vi har ikke fått det. Ulike forsikringer har ulike dekning, og derfor bør sekretariatet informere om hva som finnes og innhente et tilbud som gjelder for alle.

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Lokallagene har ulike økonomi, og derfor vil også forsikringsordningene variere. Alle styreverv innebærer personlig ansvar ved grove feil, også i lokallagene. Derfor må det innhentes tillatelse fra alle medlemmer før man kan tegne styreforsikring.

Elin Maria Lilloe-Wall fra sekretariatet:

Vi har hentet inn et gunstig tilbud som er ment for alle lokallag. Det vi har undersøkt, er om det kan deles opp mellom relevante lokallag, men det viser seg at dette ikke er mulig. Basert på det Kirsten sier, må vi ta en ny runde på dette. Sentralstyret har fått tilbudet, så det må undersøkes videre. Det er veldig prisgunstig, men må undersøkes mer, men vi kan gå ut med informasjon snart.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For sentralstyrets innstilling: 8

For Rogalands endringsforslag: 9

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 26

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Lokallag":

Nytt kulepunkt:

- Foreslå brukerrepresentanter fra lokallagene – også i regionale fora

Innlegg:

Helene Kværnø fra Telemark:

Takk igjen. Jeg savner informasjon om hva som ligger til grunn for forslaget. Vi får allerede mange forespørsler angående lokale brukerråd, og jeg trenger mer informasjon.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Vi foreslår å legge dette inn i handlingsplanen slik at vi kan få inn folk fra lokallagene i regionale brukerråd. Det er en fordel at noen som selv bruker helseforetaket, deltar i rådet. Heldigvis har Evelyn Rødli fra Sør-Trøndelag takket ja til dette.

Avstemming

19 stemmeberettigede til stede

For: 13

Mot: 3

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 27

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Lokallag":

Nytt kulepunkt:

- Bedre lokallagenes økonomi gjennom økte overføringer

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 19

Mot: 0

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 28

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Lokallag":

Nytt kulepunkt:

- Opprette kontaktpersonordning hvor hvert lokallag har en fast kontaktperson i sentralstyret

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 13

Mot: 4

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 29

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Lokallag":

Nytt kulepunkt:

- I god tid sende lokallagene invitasjon til å svare på offentlige høringer, når mulig.

Innlegg:

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Jeg oppfordrer til å rydde opp i setningsoppbygningen.

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

På regjeringen.no ligger offentlige høringer. Kan man svare selv, eller må man gå via sentralledet?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Hvis man svarer på vegne av Autismeforeningen, bør svaret komme fra sentralledet.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 1

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 30

Fra Rogaland lokallag

Under overskriften "Lokallag":

Nytt kulepunkt

- Utarbeide en konkret og praktisk retningslinje som gir lokallagene en god praksis for hvordan ivareta HMS-verneregler og annet ansvar i forbindelse med arrangementer

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 15

Mot: 1

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 31

Fra Sentralstyret

Under overskrift "Omdømme":

Dele kulepunkt på linje 63-64 i to

Endre fra:

- Fortsette å være aktive på sosiale medier; Facebook og Instagram. Fortsette å abonnere på medieovervåking.

Til:

- Fortsette å være aktive på sosiale medier; Facebook og Instagram.
- Fortsette å abonnere på medieovervåking.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 16

Mot: 1

Blank: 2

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 32

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Omdømme":

Nytt kulepunkt:

- Jobbe for større åpenhet og transparens i foreningen, med takhøyde for ulike meninger, gjensidig respekt og trygghet.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 18

Mot: 0

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 33

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Omdømme":

Nytt kulepunkt:

- Videreutvikle organisasjonsdemokratiet
 - beslutningspåvirkning
 - god møteskikk

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 16

Mot: 1

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 34

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Omdømme":

Nytt kulepunkt:

- Sikre at protokoller fra styremøter etc. er tydelige og inneholder all nødvendig informasjon

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 18

Mot: 0

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 35

Fra Sentralstyret

Under overskrift "Rettighetsarbeid":

Endre kulepunkt på linje 68-69:

Fra:

- Vi skal fortsette arbeidet med å synliggjøre NOU 2020:1 Tjenester til personer med Autismespekterforstyrrelse og Tourettes syndrom

Til:

- Vi skal fortsette arbeidet med å fremme NOU 2020:1 Tjenester til personer med Autismespekterforstyrrelse og Tourettes syndrom

Innlegg:

Marit Heide fra Hedmark:

Hva innebærer det å fremme NOU 2020 sammenlignet med å synliggjøre det?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Begrepet "fremme" er mer proaktivt enn "synliggjøre". Det betyr at vi skal være mer aktive og tydelig vise det frem.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 15

Mot: 4

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 36

Fra Sentralstyret
Under overskrift "Rettighetsarbeid":

Nytt kulepunkt:

- Arbeide for å sikre at alle får oppfylt sine rettigheter

Innlegg:

Lene Bjørdal fra Erfaringsrådet for voksne:

En liten avklaring – hva mener vi med "alle"? Mener vi alle med diagnose?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Vi mener alle med diagnose og pårørende. Mange i kommunene har rettigheter, men får dem ikke i praksis.

Replikk fra Lene Bjørdal fra Erfaringsrådet for voksne:

Kan vi presisere at det gjelder alle i foreningen? "Alle" kan tolkes som alle i Norge.

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Jeg forstår hva du mener, Lene.

Anette Søreide fra Hordaland:

Jeg er enig med Lene. Formuleringen er litt diffus. Kan vi presisere at det gjelder alle medlemmer og at de får oppfylt sine rettigheter?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Det skal også gjelde dem som ikke er medlemmer.

Evelyn Rødli fra Sør-Trøndelag:

Jeg tenker dette kan justeres i språkvasken. Jeg oppfordrer styret til å finne en bedre ordlyd.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 2

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 37

Fra Østfold lokallag
Under overskriften "Rettighetsarbeid":

Nytt kulepunkt:

- Jobbe for likt og likeverdig tjenestetilbud til alle som trenger det, uavhengig av bosted, alder og hvilken autismespekterdiagnose man har.

Innlegg:**Gro Børresen Rohde fra Vestfold:**

Kan det gjøres en redaksjonell endring slik at kjønn og etnisitet også tas med?

Møteleder Gunn Sande:

Vi tar med forslaget fra Gro. De som stemmer for, støtter endringene hun foreslår.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 18

Mot: 1

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 38

Fra Sentralstyret

Under overskrift "Økonomi og administrasjon":

Endringsforslag på linje 87-88:

Endre fra:

- Evaluere hvilke tiltak som er nødvendige å innføre som følge av økt medlemsmasse og profesjonaliseringen av foreningen. For eksempel å økt frikjøp for sentralstyret.

Til:

- Evaluere hvilke tiltak som er nødvendige å innføre som følge av økt medlemsmasse og profesjonaliseringen av foreningen.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 19

Mot: 0

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 39

Fra Østfold lokallag
Under overskrift "Økonomi og administrasjon"

Endringsforslag på linje 89:

Endre fra:

Starte en prosess med mulighet for en ansettelse via Helt med.

Til:

Starte en prosess med mulighet for en ansettelse av en person med autismespekterdiagnose via Helt med.

Innlegg:

Marlene Martin fra Østfold:

Vi har lagt merke til at sentralstyret er imot forslaget. Vi mener det er viktig å ta det med fordi det er viktig å ansette en autist.

Katarina Edvinson fra Rogaland:

Jeg har jobbet med inkludering i fem år. Hvis sekretariatet og sentralstyret sier at de ikke er klare for dette, bør vi ikke vedta forslaget. Et slikt tiltak krever mye av organisasjonen og må følges godt opp. Autismeforeningen bør ha som mål å ansette personer med autisme gjennom Helt Med, siden de ofte står langt utenfor arbeidslivet. Sentralstyret bør vurdere dette til neste år.

Kirsten Bergundhaugen fra Akershus:

Jeg forstår argumentet fra Østfold, men man kan ikke stille krav om at personer med diagnose må søke.

Katarina Edvinson fra Rogaland:

Når man lyser ut en stilling generelt, kan man ikke kreve diagnose, men gjennom Helt Med er det mulig.

Olav Helland fra Erfaringsrådet for voksne:

Helt Med, som nevnt tidligere, har en egen ansettelsesmodell. Alle stillinger som lyses ut gjennom Helt Med, er for personer med diagnose eller funksjonsnedsettelse.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For sentralstyret: 12

Mot: 5

Blank: 2

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 40

Fra Sentralstyret

Under overskrift “Økonomi og administrasjon”:

Stryke kulepunkt på linje 89:

- Starte en prosess med mulighet for en ansettelse via Helt med.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 16

Mot: 1

Blank: 2

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 41

Fra Rogaland

Under overskriften “Økonomi og administrasjon”:

Nytt kulepunkt:

- Utrede behovet og hensiktsmessigheten av å ansette en generalsekretær/daglig leder, samt hvor stor stillingsprosent det er behov for. Lage utkast til stillingsbeskrivelse/mandat for denne stillingen, og utrede hvilken kompetanse som ønskes ved rekruttering.

Innlegg:

Karin Vedø fra Rogaland:

Vi ønsker å inkludere en utredning i handlingsplanen fordi det har blitt påpekt flere ganger at sentralstyret har mange oppgaver. Vårt ønske er at sentralstyret skal bruke ressursene sine på aktivitet. Vi ser at sentralstyret ønsker at dette skal vurderes i sammenheng med den nye avtalen.

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Dette hører ikke hjemme i en handlingsplan.

Lene Bjørdal fra Erfaringsrådet for voksne:

Er det slik at landsmøtet må ta en avgjørelse?

Ruth Gravdal fra sentralstyret:

Som det står i sakspapirene, anser vi dette som et godt forslag. Sentralstyret må få lov til å utrede det videre, siden vi skal reforhandle avtalen med Orgservice. Vi må se på helheten i kompetansebehovet.

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Det er viktig at vi tar dette i riktig rekkefølge – både reforhandling av avtalen og ansettelse av generalsekretær.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For sentralstyret: 15

Mot: 4

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endring i handlingsplanen

Endringsforslag 42

Fra Sentralstyret

Under overskrift "Økonomi og administrasjon":

Nytt kulepunkt:

- Kontinuerlig jobbe for en effektiv og profesjonell drift

Innlegg:

Bente Liabø Thorsen fra Sogn og Fjordane:

Språket bør forbedres, og setningsoppbyggingen må ryddes opp i.

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 2

Blank: 0

Vedtak

Ledermøtet vedtar endringer i handlingsplanen

Handlingsplanen i sin helhet

Avstemming:

19 stemmeberettigede til stede

For: 17

Mot: 0

Blank: 1

Vedtak

Ledermøtet vedtar handlingsplanen i sin helhet, med vedtatte endringsforslag.

Avslutning v/ Sentralstyreleder Ruth Gravdal

Takk alle sammen for et fint møte. Setter veldig pris på den gode jobben dere har gjort her i kveld og den gode jobben dere ellers gjør for foreningen. Vi har pr. nå 12605 medlemmer, vi økte 318 bare fra 1.1.25 til i dag. Dette er takket være den gode jobben dere gjør ute i alle lokallagene. Jeg har snakket med så og si alle lokallagsledere og jeg er imponert over alle aktivitetene dere har, samtlige kunne bl.a. fortelle meg at de har økt i antall medlemmer - fantastisk. Så fortsett den gode og viktige jobben dere gjør for medlemmene våre.

Til slutt vil jeg ønske dere alle lykke til med årsmøtene deres. Håper det går bra og at dere får gode møter og gode folk inn i styrene. Jeg gleder meg veldig til å se dere fysisk i Asker 4. april, og har dere gode forslag eller ønsker til tema, forelesere, osv. så bare send inn til oss. Tusen takk for i kveld.

Møtet ble hevet: kl. 20.37

Varig god livskvalitet i et mangfoldig